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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. június 19-én 18.00-kor 
megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Cseri Péter 
alpolgármester, Balog Mónika, Dr. Gebauer Béla Józsefné, Farkas Ferenc, Katus 
Norbert, Kecser István, Pálinkásné Petik Éva települési képviselők  
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző,  
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 
Horinka László polgármester: Szeretettel köszöntök minden megjelentet az júniusi 
munkaterv szerinti ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes: 9 
tagból 8 jelen van; az ülést megnyitom. Aki eddig nem tette meg, azt kérem, hogy a telefonját 
kapcsolja ki vagy némítsa le.  
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Balog Mónika és Cseri Péter képviselőtársainkat. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Balog Mónika és 
Cseri Péter települési képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
megválasztotta. 
 

Horinka László polgármester: A napirend a kiküldött meghívóban szereplő, kiegészítve 
néhány további témával: A vízközműveink üzemeltetéséről kell döntést hozni, illetve az előző 
ehhez kapcsolódó határozatainkat kell módosítani. A MÁV állomások üzemeltetéséről is 
dönteni kell. Az ivóvíz szolgáltatásról és a hulladékszállításról is szeretnék tájékoztatást adni, 
valamint a csatornázás utáni útfelújításokkal kapcsolatos döntésünket is módosítani kell. 
Határozatot kell hoznunk a helyi buszjárat állami támogatásának igényléséről, valamint a 
konyha vezetője, Mészáros Irén kérte a nyugdíjazását, erről is kell beszélnünk, illetve az 
álláspályázat kiírásáról. Van-e még valakinek javaslata arra, hogy milyen témáról kell 
beszélnünk, illetve kell döntést hozni. Van-e még valami? 
 
A nyilvános ülés napirendje: 
1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Indítható óvodai csoportok számának meghatározása a 2014/2015. nevelési évre 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Sülysáp Szennyvíztisztító és Csatornamű Kft. végelszámolásának megindítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 
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4./ Fedett foglalkoztató létesítése a Kapás-udvarban 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Szándéknyilatkozat a Helyi Építési Szabályzat módosításáról 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

6./ Béke utca 38. (3708/2 hrsz.) alatti ingatlan bérleti ügye 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Dózsa György utca 112. szám alatti pincehelyiség (Sport Büfé) bérbe adása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Zöldhulladék begyűjtés megszervezése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló rendelet módosítása 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

10./ Polgármester éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Képviselő-testület éves munkatervének felülvizsgálata 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Víziközmű TMRV Zrt. általi üzemeltetése 2015-től 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Csatornázás utáni útfelújítások 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ A helyi menetrend szerinti közlekedés állami támogatásának igénylése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ MÁV állomások üzemeltetése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ Központi Konyha konyhavezetői beosztására pályázat kiírása 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

17./ Egyebek  
Zárt ülés napirendje: 
Z.1./ Önkormányzati elismerések 2014. évi adományozása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Aki egyetért a napirenddel, kérem, szavazzon. 

 
Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
1. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester Amint látjátok, van egy olyan határozatunk április 16-ról, ami 
visszavonásra javasolt, építési tilalom miatti kártalanítás ügyében.  
Tóth Krisztina jegyző: Az ügyfelet képviselő ügyvéd bejelentkezett egy megbeszélésre, így 
annak fényében kellene majd új döntést hozni, ami ott elhangzik. Azért javasoljuk a testületi 
határozat visszavonását, hogy ne jelentsen korlátot a tárgyalás során az önkormányzat 
számára legjobb pozíció elérésében. 
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Horinka László polgármester: Szerintem is vonjuk vissza, és pénteken meglátjuk az 
ügyvédnő mivel áll elő, és annak függvényében hozunk új döntést.  
Átfutva még egyszer a legfontosabb eseményeket, az utolsó pontban szereplő témában várnak 
tőlünk egy határozatot, de szerintem az egy tévút, hogy dobjuk össze az üzemeltetési 
költséget. Egyéb megoldást kell találni, mert úgy nem jó, ahogy az alpolgármester asszony 
javasolja. Igaz, hogy a Hírös most nem jogosult ezt a szolgáltatást végezni, de találjon rá 
megoldást, és ne hárítsa az önkormányzatokra, amikor korábban szerződésben vállalta. Erre 
külön határozati javaslat nem készült, de szerintem mondjuk, ki hogy a nagykátai 
hulladéklerakó állomás lakosságarányos üzemeltetését nem kívánja támogatni a testület, 
azonban a Hírös Kft. szerződésének felülvizsgálatát szükségesnek tartjuk. 
Kecser István PTÜB elnök: Ha az üzemeltetési költségek meghaladják a bevételt, akkor kit 
lehet kötelezni arra, hogy üzemeltessen? 
Horinka László polgármester: Azoknak a hulladékoknak a begyűjtése, amelyekből bevétel 
is származhat, a házhoz menő szelektív hulladékgyűjtés keretében történik. Ahogy én néztem, 
a megadott adatokkal évi 10 milliós üzemeltetési költséggel lehet számolni, de a sülysápiak 
például nem is használják, nem is nagyon tudják, hogy ott van. Nagyon ügyesen kibújt a 
Hírös az egész alól, mert a törvény úgy módosult, hogy ők nem végezhetik a közszolgáltatást, 
így azt mondták, hogyha már a szelektív begyűjtést az ÖKOVÍZ végzi, akkor üzemeltessen is 
az ÖKOVÍZ. Viszont azt gondolom, hogy nem fair, ha csak azokat az ágazatokat akarják 
csinálni, amiben van pénz.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

68/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az 

előző képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb 
eseményekről szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) 
bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri tájékoztatót 
elfogadja; 

2./ az 56/2014/Z. (IV. 16.) ÖKT határozatát visszavonja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2. NAPIRENDI PONT 
Indítható óvodai csoportok számának meghatározása a 2014/2015. 
nevelési évre 
 
Horinka László polgármester: Az oktatási bizottság tárgyalta; elnök úr, hogyan foglaltatok 
állást? 
Katus Norbert OMSB elnök: Elfogadásra javasoljuk, 12 csoport indítását támogatjuk, és a 
Mátyás király utcai óvodára tekintettel engedélyezzük a csoportlétszám-túllépést. 
Balog Mónika: Az iskolánál az SNI-s gyerekek esetében meg kell határozni, hogy milyen 
érzékszervi vagy mozgásszervi hiányosságokkal bíró gyerekeket tudnak ellátni. 
Meghatározzák a szakmai dokumentumokban, hogy milyen fokozatú hiányossággal bíró 
gyereket fogadhat be. Az óvodánál ezeket nem kell konkretizálni? 
Tóth Krisztina jegyző: Az óvodának az alapító okiratában van ez meghatározva, többször is 
bekerült már ide a testület elé emiatt a dokumentum. A gyakorlatban azonban úgy történik, 
hogy idetelefonálnak a szakértői bizottságtól, hogy fogadjuk már ezt vagy azt a gyereket, 
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függetlenül az alapítóban rögzítettektől. Nem tudják hová küldeni őket, alig van befogadó 
intézmény elérhető közelségben. 
Horinka László polgármester: Nem konkrétan a témához tartozik, de ismét van egy óvodai 
férőhely bővítési pályázat, küldtem róla tájékoztatást. Ez egy meghívásos pályázat, csak 
olyanok pályázhatnak, akiknél tényleg gond van a férőhellyel, mint például nálunk. Viszont 
nagyon alacsony a támogatási intenzitás, ezért kihagynánk.  
Tóth Krisztina jegyző: 400 ezer Ft/férőhely, a támogatás, miközben a legbarátibb számítás 
szerint is ennek legalább háromszorosába kerülne egy bővítés.  
Horinka László polgármester: Tehát 12 csoport indul, és 20 %-os létszámtúllépést 
engedélyezünk. Aki egyetért az induló óvodai csoportok számával és létszámával, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

69/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) d) pontja 
alapján  
1./ a Csicsergő Napköziotthonos Óvodában a 2014/2015. 

nevelési évben indítható óvodai csoportok számát 12 db-ban 
állapítja meg, egyúttal 

2./ engedélyezi az intézménynek az óvodai csoportra 
megállapított 25 fős maximális létszámnak a 20 % 
százalékkal átlépését. 

Határidő: azonnal 
Felelős: óvodavezető 

 
3. NAPIRENDI PONT 
Sülysáp Szennyvíztisztító és Csatornamű Kft. végelszámolásának 
megindítása 
 
Horinka László polgármester: Akik az előző ciklusban, sőt még az azt megelőzőben, 
képviselők voltak, azok tudják, hogy létrehoztuk ezt a társaságot, a csatornahálózat 
kiépítésének megvalósulása érdekében. Sajnos nemcsak nem valósult meg, hanem még a 
pénzünket sem kaptuk vissza, még 18 milliónyi követelésünk van ehhez kapcsolódóan. 
Ahogy most állunk csatornaügyben, ez a cég feleslegessé vált. Pár évvel ezelőtt megkerestük 
a Földtransz Kft.-t, hogy szüntessük meg, de akkor ők még nem akarták, most viszont az ő 
ügyvédjük keresett meg minket ezzel kapcsolatban. 
Cseri Péter alpolgármester: A PTÜB-ben nem merült fel, hogy keressünk meg egy jogászt, 
és kérdezzük meg, hogy a 18 milliós követelésünkre van-e valamilyen esélyünk, ha a Kft. 
megszűnik? 
Tóth Krisztina jegyző: Ennek a cégnek semmi köze az önkormányzat követelésével, ilyen 
joghatása semmiképpen nem lesz.  
Horinka László polgármester: A Kft. felszámolásával nem veszítjük el a lehetőséget, hogy a 
18 milliót visszakapjuk, jelenleg is zajlik még az ezzel kapcsolatos peres eljárás. Aki egyetért 
a Kft. végelszámolásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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70/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a Sülysáp Város Önkormányzata tagságával alapított 

Sülysáp Szennyvíztisztító és Csatornamű Kft. 
(cégjegyzékszáma: 13-09-107492) jogutód nélkül történő 
megszüntetésével és végelszámolásának megindításával 
egyetért, 

2./ teljeskörűen felhatalmazza Horinka László polgármestert az 
ehhez szükséges iratok aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
4. NAPIRENDI PONT 
Fedett foglalkoztató létesítése a Kapás-udvarban 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést ismeritek, a PTÜB elfogadásra javasolja, 
nem szeretném részletezni, ha van kérdés, válaszolok. 
Balog Mónika: Én támogatom, de nagyon elkeserítőnek érzem, hogy az épület külseje olyan 
rossz állapotban van. 
Katus Norbert OMSB elnök: Néhány éve kértünk árajánlatot az épület homlokzati 
felújítására, 6-8 millióba kerülne, és az a baj, hogy ha valamit megbontasz, jön vele minden. 
Balog Mónika: Jó programok vannak ott, de ha a képeken is visszanézzük, akkor rossz érzés, 
hogy ilyen állapotban van az épület. 
Horinka László polgármester: Ha az ablakcserét kihagyjuk, akkor a TÁVÜSZ is meg tudná 
csinálni a külső vakolást.  
Balog Mónika: Odavonzunk sok embert, a tápiókultúrán is láttam, milyen sokan látogatják, 
sokkal jobb érzés lenne, ha kívülről is rendbe lehetne tenni.  
Pálinkásné Petik Éva: Igazából már csak az a terület, ami még felújításra szorulna, hiszen a 
partfal is megújult. 
Balog Mónika: Még belülről egész elviselhető, viszont kívül nagyon rossz állapotban van. 
Pálinkásné Petik Éva: Nagyon vizes, rossz ott a vízelvezetés. Viszonylag magas az udvar, 
nem tud hova folyni a víz.  
Cseri Péter alpolgármester: Mondd el a méreteket! 
Katus Norbert OMSB elnök: 10x3 méter. 
Cseri Péter alpolgármester: Nem kevés ez? 
Katus Norbert OMSB elnök: Horváth Balázzsal néztük meg, ő négyméteres szarufákkal 
számolt. Van ott egy padlásfeljáró ajtó, azt sem akartuk eltorlaszolni, és ötméteres szarufákkal 
már nagyon alacsonyan lenne az eresz. Van ott egy betonozott terület, úgy számoltuk, hogy 
lehessen kiscsoportos foglalkozást csinálni.  
Cseri Péter alpolgármester: A magassága milyen? 
Katus Norbert OMSB elnök: Kb. 2,2 méter magas lenne a vége. 
Pálinkásné Petik Éva: Amit belülről látunk az nádszövet? A 3,5 méter tényleg nem túl sok. 
Katus Norbert OMSB elnök: Jó lenne, ha augusztus 20-án már használható lenne, ehhez ki 
kell adni a TÁVÜSZ-nek időben. 
Horinka László polgármester: Nem sok ilyen irányú szakember van náluk, aki tud vele 
foglalkozni. 
Katus Norbert OMSB elnök: Ha a két ajtót megszüntetjük, akkor megoldható, hogy 
nagyobb legyen.  
Pálinkásné Petik Éva: Nyeregtetővel szebb lenne. 
Katus Norbert OMSB elnök: Viszont akkor a költségek többszörösével kell számolni. 
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Kecser István PTÜB elnök: A látvány szempontjából igazad van, de figyelembe kell venni a 
költségeket. 
Katus Norbert OMSB elnök: Ha azt mondja a testület, hogy a költségeket meg lehet 
haladni, akkor lehet egy mérettel nagyobb is. 
Cseri Péter alpolgármester: Készítsen Balázs egy látványtervet és küldjétek ki. 
Tóth Krisztina jegyző: A nyeregtető biztos, hogy 500 ezer forint felett lesz, jóval. Szerintem 
abban most kár gondolkodni. 
Horinka László polgármester: Az eredeti javaslat szerinti méretű foglalkoztatót és összeget 
teszem fel szavazásra. Aki az eredeti határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazat és 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 

71/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ megbízza a TÁVÜSZ Kft.-t a Kapás József Helytörténeti 

Gyűjtemény udvarában tervezett fedett-nyitott szabadtéri 
foglalkoztató megépítésével, 

2./ a 350.000 Ft összegű anyagköltség finanszírozását a 
költségvetés általános tartalék keretének terhére biztosítja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, TÁVÜSZ Kft. ügyvezetője 

 
5. NAPIRENDI PONT 
Szándéknyilatkozat a Helyi Építési Szabályzat módosításáról 
 
Horinka László polgármester: A Melegvölgyi lakópark egyik építési engedélyezésével 
kapcsolatos, a PTÜB elfogadásra javasolja. A határozati javaslat kifejezi, hogy az 
önkormányzat a HÉSZ következő módosításakor több lakóépület elhelyezését is lehetővé 
teszi. 
Kecser István PTÜB elnök: Az eredeti elképzelés az volt, hogy rendezett kép alakuljon ki. 
Az első tömbben rendezett beépítés van ehhez a tömbhöz képest, de ez nem most kezdődött, 
hanem már sokkal korábban.  
Cseri Péter alpolgármester: Én nem támogatnám. 
Kecser István PTÜB elnök: A már meglévő épületet nem lehet eltenni máshova, az a baj, 
hogy az a ház lezárta a beépítést. 
Tóth Krisztina jegyző: Senki sem kötelezhető, hogy szabályozás hiányában szabadon 
hagyjon a tulajdonos egy területet, és az építési hatóság sem tudja ezt érvényesíteni. 
A témára visszatérve: Az eredeti szabályozást - bár nem értem, hogy hogyan volt szabad ilyen 
módon kialakítani, azt pedig csak sejtem, hogy mi indokolta, bár ez már régi történet - nem 
lehet egy tollvonással visszacsinálni. Mégis ez történt a legutóbbi, 2010-es rendezési terv 
módosításkor, ugyanis a tervező se szó, se beszéd „visszavette” azokat a speciális beépítési 
szabályokat, amelyek erre a területre érvényesek voltak. A telkekre, amelyek eredetileg úgy 
lettek kialakítva, hogy három lakóépület kerülhet rájuk, most egy épülettel építhetők be, így 
azok, akik már megvették a darabka területüket, kárt szenvednek. Szerintem ezért felelősek 
vagyunk, ezért kellene meghozni ezt a döntést. 
Horinka László polgármester: Erre a telkecskére még épülhetne másik két épület.  
Tóth Krisztina jegyző: Sajnos önálló telkekként hirdetik ezeket a zsebkendőnyi részeket, de 
valójában osztatlan közös tulajdonról van szó. 
Kecser István PTÜB elnök: Ha tartják ezen a telken a kialakult beépítés alkalmazását, akkor 
jó, csak ne legyen össze-vissza. 
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Horinka László polgármester: Szavazzunk a határozati javaslatról. Aki egyetért az 
előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

72/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi 
azon szándékát, hogy Sülysáp Város Helyi Építési 
Szabályzatának soron következő módosításakor a Kamilla utca, 
Ibolya utca, Viola utca, Boróka utca (ún. Melegvölgyi lakópark) 
építési telkeire vonatkozó szabályozást úgy módosítja, hogy ott 
1./ egy ingatlanon belül több lakóépület is elhelyezhető legyen, 
2./ az építési helyen belül bárhol elhelyezhetők legyenek az 

építmények. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
6. NAPIRENDI PONT 
Béke u. 38. (3708/2 hrsz.) alatti ingatlan bérleti ügye 
 
Horinka László polgármester: Egy-két évig krumplit termeltünk itt, nem nagyon vált be, 
Kocsis Laci jelentkezett, hogy megművelné. 2 Ft/m2-es árat alkalmaztunk hasonló esetekben, 
itt is ezt az árat alkalmaznánk. 
Balog Mónika: Nem sok az öt év? Ennyi idő alatt még szükség lehet a telekre. 
Horinka László polgármester: Attól függ, hogy hogyan írjuk meg a szerződést, milyen 
felmondási határidővel. 
Kecser István PTÜB elnök: Ha úgy van a felmondás megfogalmazva, hogy ő is 
biztonságban érezi magát és nekünk is jó, akkor legyen! 
Horinka László polgármester: Aki egyetért a Béke utca 38. szám alatti ingatlan 
bérbeadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

73/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
szóló 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelet alapján  
1./ a Sülysáp, Béke utca 38. (3708/2 hrsz.) alatti ingatlant 

mezőgazdasági művelés céljából Kocsis László Sülysáp 
Kistelek tanya 5. szám alatti lakosnak 5 éves időtartamra 
bérbe adja, 

2./ az ingatlan bérleti díját évi 10.000 Ft összegben állapítja 
meg, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal. 
Felelős: polgármester 

 
7. NAPIRENDI PONT 
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Dózsa György utca 112. szám alatti pincehelyiség (Sport Büfé) 
bérbeadása 
 
Horinka László polgármester: Ebben a helyiségben Zemen Jocó működtetett büfét, az 
önkormányzaté volt mindig is, de soha nem volt rá szerződés, a Sportkör égisze alatt 
működött. Jelentkezett Ecseri József, aki szeretne ott büfét kialakítani egy olyan vizesblokkal, 
ami a sportpályát látogatók számára is hasznos lenne. Sokszor probléma, hogy nincs kulturált 
WC.  
Katus Norbert OMSB elnök: Mennyi időre szeretné bérbe venni? 
Horinka László polgármester: Ezt nem írta le a kérelmében. Ez egy dohos, koszos pince, 
aki nem látta, az nehezen is tudja elképzelni. Ez a 20 ezer forint a nullához képest előrelépés. 
Pálinkásné Petik Éva: Alacsony belmagasságú, vizes, lesz vele dolga bőven, ha rendbe 
akarja tenni. 
Horinka László polgármester: Aki egyetért a helyiség bérbeadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

74/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzati lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
bérletéről és elidegenítéséről szóló 10/2011. (IV. 20.) 
önkormányzati rendelet alapján 
1./ Az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp, Dózsa György 

u. 112. szám alatti 43 m2 alapterületű pincehelyiséget a JO-
LAC Kft. (székhelye: Sülysáp Dózsa György u. 115.; cg.: 
13-09-112098/4; képviseli: Ecseri József) részére büfé 
üzemeltetése céljából bérbe adja. 

2./ A bérleti díjat 20.000 Ft/hó összegben állapítja meg. 
3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 
Határidő: 2014. június 30. 
Felelős: polgármester 

 
8. NAPIRENDI PONT 
Zöldhulladék begyűjtés megszervezése 
 
Horinka László polgármester: PTÜB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Nem tudom mennyire 
volt egyértelmű, de ehhez kell venni egy ágaprítót, ami 6,3 millió forint, egyébként a meglévő 
eszközparkkal el lehet indulni. Jogszabályilag nem dolgoztam ezt ki teljesen, mert elvileg ezt 
is csak közszolgáltató végezheti, de csinálják mások is. Ha csak annyit csinálnánk, hogy 
komposztot állítanánk elő belőle már is jó. 244,- Ft-ra jött ki egy zsák költsége, de nem biztos, 
hogy ezek a számok lesznek a véglegesek. 
Balog Mónika: Ezeket a zsákokat meg lehet majd venni valahol? 
Horinka László polgármester: Igen, nem biztos, hogy minden sarkon, de 2-3 üzletet be lehet 
vonni. Ami nem zsákba rakható, azt összekötözve, egyedi megállapodás alapján szállítja el a 
cég.  
Balog Mónika: Mi lenne, ha az ágas részeket mindenki maga szállítaná a TÁVÜSZ telepére? 
Ha meglenne a lehetősége, hogy valahova elvigye, akkor elvinné. 
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Kecser István PTÜB elnök: A régi Úri útra miért viszik ki a szemetet, amikor elviszik a 
háztól is? 
Balog Mónika: Én az egyedi megállapodást nem tartom megfelelőnek, meg kell határozni a 
konkrét mennyiségeket és a hozzájuk tartozó árat. 
Horinka László polgármester: Más megoldást nem nagyon látok. 
Katus Norbert OMSB elnök: Lehetőség, hogy a zsák árát emeljük, és abban benne lesz a 
nyesedék ára is. 
Pálinkásné Petik Éva: Az is elég optimista elképzelés, hogy meg fogják vásárolni a zsákot, 
amikor korábban teljesen ingyen kaptuk, és annyit, amennyit kértünk. 
Horinka László polgármester: Sok helyen ez működik pénzért is.  
Katus Norbert OMSB elnök: A nyesedék begyűjtése ugyanannyiba kerül, elviszi a zsákkal 
együtt, pluszköltséget az aprítás jelent. 
Balog Mónika: Ha nem vagyok otthon, és kiteszem, hogyan fogom fizetni a szállítási 
költséget? Álljak otthon, és várjam, hogy majd jön az autó, vagy mondjam azt, hogy a 
szomszéd tette oda, nem az én ágam, és nem fizetek. Nem akadékoskodni akarok, csak ne 
hagyjunk kiskaput! 
Katus Norbert OMSB elnök: A zsákot begyűjtjük, az ágat pedig vigye be. 
Cseri Péter alpolgármester: A zsákkal elindulhatunk, a többit pedig kitaláljuk.  
Katus Norbert OMSB elnök: Próbáljuk meg, hogy zsák, a többit pedig vigyék be, ott pedig 
megállapítanak valamilyen lerakási árat. 
Balog Mónika: Meg kell határozni a napot is, hogy mikor lehet lerakni. 
Katus Norbert OMSB elnök: Minden hónap utolsó szombatja. Ha erősebb zsákot veszünk, 
akkor akár kisebb kötegek is beleférnek. 
Balog Mónika: Én a beszállítás mellett szavazok. 
Cseri Péter alpolgármester: Én is a saját beszállítás mellett vagyok, minden páros 
szombaton.  
Horinka László polgármester: Tápióságon még tavaly a Hírössel ment, havi egyszer, 250 
Ft, de csak a zsákolt hulladékot vitték el. Ha valakinek nagyobb mennyiségű ágnyesedék 
gyűlik össze, akkor egyedi elbírálás alapján elviszik.  Szerintem mi is maradjunk ennél: csak 
zsák, és akinek külön problémája van, megkeresi a TÁVÜSZ-t. 
Az ágaprító megvásárlása elengedhetetlen. Most mélyebben ne menjünk bele, de a 750 ezer 
forintos ágaprítót a TÁVÜSZ saját bevételeinek terhére vásárolja meg. Aki egyetért a 
zöldhulladék begyűjtés elhangzottak szerinti megszervezésével, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

75/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy a településen keletkező zöldhulladék 

rendszeres gyűjtését a TÁVÜSZ Kft. közreműködésével 
megszervezi, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert, a jegyzőt és a 
TÁVÜSZ Kft. vezetőjét, hogy a szükséges intézkedéseket 
tegye meg. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző, TÁVÜSZ Kft. ügyvezetője 

 
9. NAPIRENDI PONT 
A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló rendelet 
módosítása 
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Horinka László polgármester: Jó hír van, csökkenthető az összeg, amelyet a 
gazdálkodóknak be kell fizetni, mert növelték a támogatás összegét. A PTÜB tárgyalta, 
elfogadásra javasolja. Aki egyetért a rendeletmódosítással, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
10/2014. (...) önkormányzati rendelete 

a mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló 16/2013. (XI. 
26.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. Cikk (2) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
41. § (9) bekezdésével, valamint a fegyveres biztonsági őrségről, a természetvédelmi és a 
mezei őrszolgálatról szóló 1997. évi CLIX. törvény 19. § (1) bekezdésével kapott 
felhatalmazással, illetve feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 
A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló 16/2013. (XI. 26.) önkormányzati 
rendelet 4. § (2) bekezdésében a „2000” szövegrész helyébe az „1500” szövegrész lép. 
 

2. § 
 
E rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, azonban rendelkezéseit 2014. január 1-
jétől visszamenőlegesen kell alkalmazni. 
 
 
Sülysáp, 2014. június 19. 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina  
 polgármester jegyző 
 
10. NAPIRENDI PONT 
Polgármester éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: Miután hónapról hónapra tájékoztatlak benneteket, egy kicsit 
ismétlésnek tűnik. Van-e kérdés a beszámolóval kapcsolatban? Amennyiben nincs, 
szavazzunk. Aki elfogadja a beszámolót, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

76/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Horinka 
László polgármester elmúlt évi munkájáról szóló beszámolóját 
elfogadja. 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
11. NAPIRENDI PONT 
Képviselő-testület éves munkatervének felülvizsgálata 
 
Horinka László polgármester: Pirossal vannak jelölve azok a részek, amelyek az elfogadása 
óta változtak. Elég sok új napirendi pontot kellett felvenni, ezek egy része pályázatokhoz 
kapcsolódik, de vannak időpontváltozások is.  
Katus Norbert OMSB elnök: A júniusi ülés időpontja nem lett módosítva, kérem, hogy ez is 
legyen javítva. 
Tóth Krisztina jegyző: Még egy módosítást bele kell tenni: az augusztusi ülésen meg kell 
választani a helyi választási bizottságot. 
Horinka László polgármester: Aki egyetért a módosított munkaterv elfogadásával, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

77/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, többször 

módosított 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 
(SZMSZ) 11. § (9) bekezdése alapján a 2014. évre szóló 
módosított munkatervét elfogadja, 

2./ felkéri a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 
testületi munkaterv alapján módosítsák. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ soron következő bizottsági ülés 
Felelős: 1./ polgármester; 2./ bizottsági elnökök 

 
12. NAPIRENDI PONT 
Víziközmű TMRV Zrt. általi üzemeltetése 2015-től 
 
Horinka László polgármester: Nyomtatva kaptatok egy anyagot, fölül van az a határozati 
javaslat, amit ma a Társulás elfogadott. Ennek a lényege, hogy mind a 20 település a TMRV-
vel köt üzemeltetési szerződést a víziközművek és a csatornahálózat üzemeltetésére. A bérleti 
szerződést nekem sem volt időm elolvasni. Az a 4 település, akik már ott vannak, jó 
tapasztalattal rendelkeznek.  
Elkészült a közművagyonunk értékelése, 535 millió forint, kb. ötszöröse a könyv szerinti 
értéknek. Ennek alapján kb. 10 milliós lesz a bérleti díjunk, amit viszont csak a vízközműre 
lehet költeni. Mindkettőre kell döntést hoznunk, a vagyon a miénk: az ivóvízhálózat 
kizárólagosan a miénk, a csatorna pedig részben. Azért hoztam be most, hogy ne legyen 
szükség rendkívüli ülés összehívására, miután június 30-ig erről döntést kell hoznunk. A 
csatorna esetében a szolgáltatás elindulásával, a vízhálózat tekintetében pedig január 1-je a 
reális határidő, amikortól átveszik az üzemeltetést. Aki egyetért az elhangzottak 
elfogadásával, kérem, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

78/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Társulási 

Tanácsának 40/2014. (VI. 19.) számú határozatára 
tekintettel egyetért azzal, hogy a település víziközműveit 
(ivóvíz és szennyvíz) a Tiszamenti Regionális Vízművek 
Zrt. (székhelye: Szolnok, Kossuth L. út 5., cj.: 16-10-
001558) üzemeltesse; 

2./ az 1./ pont szerinti közművagyon üzemeltetésére és 
víziközmű-szolgáltatási tevékenység ellátására megkötendő 
bérleti-üzemeltetési szerződést jóváhagyja; 

3./ egyúttal dönt 1 darab 10.000 Ft, azaz Tízezer forint 
névértékű TMRV-részvény megvásárlásáról; 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a szerződések aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Horinka László polgármester: Ez alapján a DMRV-s határozatot visszavonjuk, aki ezzel 
egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

79/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
149/2013. (XI. 21.) ÖKT határozatát visszavonja. 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
13. NAPIRENDI PONT 
Csatornázás utáni útfelújítások 
 
Horinka László polgármester: Annyiban változott az előző tájékoztatáshoz képest, hogy a 
Duna Aszfalt magasabb összeget számolt a négyzetméterenként, mint mi. Minden 
csatornafedelet meg kell emelni, ami még plusz 5 millió forint többletet jelentene. Amit 
terveztünk, az 100 milliós összegre rúg. Ez is 54 millió, a piac is többe kerül, mint terveztük, 
a kiékelés költségét is ránk fogja terhelni, tehát nem 55 millióban áll meg, hanem 60 körül. A 
Kápolna utcával kapcsolatban van egy olyan gond, hogy már most magasabban van, mint a 
porták szintje, azonban oda nem mernek felmenni aszfaltmaróval. A Lövölde utca nem egy 
fogalmas utca, ezt kihagynám. A Szent Imre viszont forgalmas, a Petőfi utcán majdnem teljes 
pályás felújítást kell végeznie a kivitelezőnek. A Rákóczi utca tiszta önerős felújítás lenne, ezt 
is javasolom kihagyni. A Dózsa György útból indult az egész, mert iszonyatos forgalma van, 
az EBM miatt ezt benne kell hagyni. A Szőlő utca is hasonló, ott a Tápiócsir, ez is egy 
jelentős tétel. Szilvafasorban alig nyúlt bele az aszfaltba a csatorna, azt húzzuk le. A Kiskókai 
utcában csak a 31-es felőli részen bontották az aszfaltot, a Kossuth Lajos utca vége sem 
forgalmas út, és jelentős lenne az önrészünk. A Templom utca teljesen tönkrement, ennek 
nagyon jót tenne egy új burkolat. A Béke utca két vége, szinte teljesen önerős, olcsóbban is 
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meg lehet csináltatni. A Szent Imre, Dózsa, Szőlő, Templom és Kápolna utca teljes pályás 
felújítását javasolom.  
Katus Norbert OMSB elnök: Én a Lövölde utcát megfontolnám, mert két oldalt laknak, és 
totálisan eltűnt, megsemmisült. Ezen még gondolkodnék. 
Horinka László polgármester: Bruttó 5 ezer forint körüli összeggel kell számolni 
négyzetméterenként, 6,5 milliótól egy kicsit több. 
Katus Norbert OMSB elnök: Én három utcát láttam, ami konkrétan eltűnt: a Szent Imre, 
Templom és Lövölde. 
Balog Mónika: A Szent Imrét most viszonylag rendbe tették. 
Cseri Péter alpolgármester: Szavazzunk! 
Katus Norbert OMSB elnök: Nem a pénzt akarom szórni, de továbbra is fontosnak tartom, 
hogy a Lövölde utca is legyen leaszfaltozva. 
Balog Mónika: A Lövöldében csak azok járnak, akik ott laknak, nincs átmenő forgalom. 
Horinka László polgármester: És fel is fogják újítani.  
Pálinkásné Petik Éva: Mennyi idő alatt fogják felújítani? 
Horinka László polgármester: Még most fog zajlani a közbeszerzés. Most meghatározzuk, 
hogy mely utcák felújítását kérjük, amelyekét nem, ott már hamarosan el is kezdik a 
helyreállítást. A korábbi határozatot úgy módosítsuk, hogy a Szent Imre, a Dózsa, a Petőfi, a 
Templom és Lövölde utcák teljes burkolatfelújítását kérjük. Aki egyetért az elhangzott 
javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

80/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
54/2014. (IV. 16.) ÖKT határozatát módosítva úgy dönt, hogy 
1./ a csatornafektetést követően – a tervezett sávos helyett – 

teljes szélességű útfelújítást kíván megvalósítani a 
következő sülysápi utcákban: Lövölde, Szent Imre, Petőfi, 
Dózsa György (a Vasút utcai kereszteződéstől a Templom 
utcáig), Templom utca; 

2./ vállalja, hogy az így többletként jelentkező 10.541 m2 
útfelület aszfaltozására eső cca. 50 millió Ft + áfa összeget 
a 2014. évi költségvetés terhére biztosítja; 

3./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
14. NAPIRENDI PONT 
A helyi menetrend szerinti közlekedés állami támogatásának 
igénylése 
 
Horinka László polgármester: Már korábbi évben is igényeltük ezt a támogatást. Igaz nem 
kapunk sokat, de azért nem szabad veszni hagyni. Vállalnunk kell, hogy ez évben végig 
fenntartjuk a járatot. Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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81/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
közösségi közlekedés támogatásáról szóló 21/2014. (IV. 18.) 
NFM rendelet szerinti támogatás igényléséhez, a rendelet 6. § 
(2) a) pontja alapján úgy nyilatkozik, hogy  
1./ vállalja, hogy a helyi személyszállítási közszolgáltatást 

2014. január 1-jétől december 31-éig folyamatosan 
fenntartja; 

2./ a helyi közlekedés működtetéséhez (folyamatos 
üzemeltetéséhez és eszközfenntartási ráfordításaihoz), 
valamint fejlesztéséhez a 2013. évre vonatkozóan, december 
31-ei fordulónappal a GYORSPEED Kft. (székhelye: 
Sülysáp, Úri út 2.; adószáma: 23180646-2-13; cjsz.: 13-09-
145083/4) részére 8.400.000 Ft, azaz nyolcmillió 
négyszázezer forint nettó összegű, saját forrásból származó, 
vissza nem térítendő önkormányzati támogatást számolt el; 

3./ a közszolgáltatási szerződést a vonatkozó törvény szerinti 
pályázati eljárás lefolytatását követően, az 2./ pont szerinti 
szolgáltatót megbízva kötötte meg. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
15. NAPIRENDI PONT 
MÁV állomások üzemeltetése 
 
Horinka László polgármester: A korábbi határozat úgy szólt, hogy akkor vesszük át, ha a 
kamerarendszer kiépült. Két éve küzdünk vele, a cég, amelyet kiválasztottunk képtelen volt 
megtervezni, most Horváth Balázs küszködik vele, de még néhány hónap, amíg átfut a MÁV 
rendszerén az engedélyezés, viszont sürgetik az átvételt. Azt állítják, hogy amióta megnyíltak 
az épületek nem volt jelentős rongálás, és kb. 6 millió forintot kapnánk évente az 
üzemeltetésért.  
Pálinkásné Petik Éva: Meddig van nyitva az épület esténként? 
Horinka László polgármester: Pénztárzárással zárják az épületet is. Abban kellene állást 
foglalni, hogy kötjük magunkat a korábbi döntésünkhöz, vagy átvesszük így, ahogy van.  
Pálinkásné Petik Éva: Lehetnénk egy kicsit bevállalósak is, és a tapasztalatok alapján 
döntenénk el, hogy kellenek-e a kamerák.  
Horinka László polgármester: Csak az állomás épületére és annak közvetlen környezetére 
vonatkozik az üzemeltetés. A sínek közötti gazt továbbra sem nekünk kell eltüntetni. Azt 
gondolom, egy embert fel kell venni, vonattal átmegy Szőlősre, ott is elvégzi a szükséges 
feladatokat. Az ő bére és a költségek nem érik el a 6 milliós támogatási összeget.  
Pálinkásné Petik Éva: A szükséges takarító eszközök és tisztítószerek megrendelését hozzá 
lehet csapni az iskolai megrendeléshez.  
Horinka László polgármester: Az a javaslatom, hogy vegyük át, majd a tapasztalat 
megmutatja, hogy kellenek-e kamerák. A korábbi határozatot úgy módosítjuk, hogy a 
kamararendszer szükségességétől eltekintünk, de nem teszünk le róla teljesen, az üzemeltetés 
függvényében döntünk, hogy szükség van-e rá.  
Tóth Krisztina jegyző: Magáról az üzemeltetésről a 85/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 
rendelkezik, de abban nincs benne a kamera, arról külön határozatban döntött a Képviselő-
testület, így most is külön rendelkezhet. 
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Horinka László polgármester: Aki tehát egyetért azzal, hogy az üzemeltetési szándékunkat 
továbbra is tartsuk fenn, de a kamerarendszert csak az üzemeltetési tapasztalatok birtokában 
építsük ki, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

82/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a sülysápi vasútállomás és a szőlősnyaralói vasúti 

megállóhely üzemeltetésének átvételéről szóló 85/2012. (V. 
17.) ÖKT határozatát megerősíti; 

2./ a tervezett kamerarendszer kiépítését elhalasztja, annak 
szükségességéről az üzemeltetési tapasztalatok alapján dönt. 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
16. NAPIRENDI PONT 
Központi Konyha konyhavezetői beosztására pályázat kiírása 
 
Horinka László polgármester: Irén 40 éves szolgálati idővel szeretne nyugdíjba menni, 
nekem is egy hete jelentette be, ezért nem tudtunk lépni. Pályázatot kell kiírni az állásra, a 
főbb paramétereket meg kellene határozni, és az augusztusi ülésen tudunk dönteni.  
Tóth Krisztina jegyző: Kéri kifizetni a szabadságát, kifizetjük, vagy mi legyen? 
Katus Norbert OMSB elnök: Vegye ki, szólhatott volna előbb is.  
Balog Mónika: Szerintem ne azzal szúrjunk ki, aki rendesen dolgozott. 
Horinka László polgármester: Nem vagyunk beljebb így se, úgy se. Ha elmegy 
szabadságra, akkor is kell gondoskodni a helyettesítéséről, és máris két bért kell fizetnünk, 
ugyanúgy. 
Katus Norbert OMSB elnök: Amikor korábban elment szabira, akkor is helyettesítette 
valaki. 
Tóth Krisztina jegyző: Ez a hirtelenség a probléma inkább, két hónap lenne a felmondási 
idő.  
Balog Mónika: Lehet, hogy megijedt azoktól a változásoktól, amelyek szeptembertől 
várhatók. 
Horinka László polgármester: Szerintem személyes oka van, de nem firtattam. 
Cseri Péter alpolgármester: Fizessük ki, és bízzuk a hivatalra a pályázat kiírását, nézzenek 
utána a jogszabályi követelményeknek! 
Tóth Krisztina jegyző: A pályázati feltételek az általános közalkalmazotti törvény szerintiek, 
középfokú végzettség, illetve élelmezésvezetői képzettség. 
Horinka László polgármester: Kifizetjük, és a munkaviszonya megszűnik június 30-ával. 
Aki egyetért a pályázat kiírásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

83/2014. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ pályázatot ír ki a Központi Konyha (2241 Sülysáp, Malom 

u. 14-18.) konyhavezetői beosztásának ellátására; 
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2./ kijelöli és felkéri az Egészségügyi és Szociális Bizottságot, 
hogy a pályázók előzetes meghallgatásával kapcsolatos 
bizottsági feladatokat lássa el; 

3./ a Mészáros Irén konyhavezető nyugdíjba vonulásával 
kapcsolatos személyi kiadásokat a költségvetés általános 
tartalék kerete terhére biztosítja az intézmény részére; 

4./ felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző, ESZB elnöke 

 
Horinka László polgármester: Vagy megbízzuk őt, vagy az ott dolgozók közül megbízunk 
valakit ideiglenesen. Van olyan kolléga, aki éppen végzi az élelmezésvezetői iskolát.  
 
17. NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Kaptam egy tájékoztatót az ÖKOVÍZ-től, ebben a 
hulladékszállítás és a vízszolgáltatás 2013. évi eredményéről számolnak be. 67 millió a víz 
nettó árbevétele. Nem csodálkozhatunk azon, hogy miért veszteséges, hiszen közműadót kell 
fizetni, és volt rezsicsökkentés is. A hulladékszállítás kb. 53,5 milliós nettó árbevétel hozott. 
Sajnos ezen a területen nagyon komoly kintlévősége van a cégnek. 
Balog Mónika: A matricarendszer nem javított a bevételen? 
Horinka László polgármester: Ezzel csak azt érték el, hogy nem növekszik a kintlévőség, 
mert akinek nincs matricája, annak nem is számláznak, és onnan nem is szállítják el a 
hulladékot, hiába teszi ki a kukát. 
Arról beszéltünk, hogy a piacon nem egy betonrengeteget szeretnénk kialakítani, hanem az 
egysíkúságát néhány fával megtörve egy kicsit szebbé szeretnénk tenni. Ezek a fák az 
árusításra szánt sorokat is kijelölhetnék, viszont most szembesültünk azzal, hogy vagy nagyon 
szigorúan irányítjuk az autókat azokra a részekre, ahova rá lehet hajtani, vagy az egészet 
erősebbre csináljuk. 
Tóth Krisztina jegyző: A probléma gyökere onnan ered, hogy eredetileg csak egy része lett 
volna burkolva a területnek, ahol még megoldható lett volna, hogy ne hajtsanak be autók, de 
így, hogy az egész burkolva lesz, ez már megoldhatatlan.  
Balog Mónika: Mennyivel lesz több a költség, ha erősebbre készül? 
Horinka László polgármester: Még tárgyalnunk kell a kivitelezővel. Próbálunk a kereteken 
belül maradni, például azzal, hogy a tervezett műkő asztalok helyett fa és acél anyagú 
asztalokat helyezünk el, és a 6 cm-es burkolókő helyett 8 centis legyen, mert az talán már nem 
süllyed meg. Lejön belőle a fáknak kihagyott terület, de szegélykövezni kell, így ezzel sokat 
nem nyerünk. 
Katus Norbert OMSB elnök: Én azt szeretném kérni, hogy a közeljövőben üljünk le a piac 
ügyében, mert folyamatosan csak számokról beszélünk, és nem láttunk semmilyen tervet. Ez 
ér annyit, hogy üljünk le és tisztázzuk, hogy mi is lesz, ebbe nekünk jobban bele kell folyni. 
Kecser István PTÜB elnök: Nyilván van valamilyen elképzelés, ami papírra van vetve. 
Érzékelem, hogy mekkora a differencia a korábbi és az új elképzelés között, ezzel együtt is 
úgy gondolom, hogy jobb, ha az egészet felújítjuk.  
Horinka László polgármester: Lesz egy épület, amiben lesz WC, akadálymentes WC, 
piacfelügyelői iroda. A patak felé eső részen lesznek fix árusítóhelyek. A fennmaradt terület 
kb. 4 ezer m2, ez összefüggő burkolattal lesz ellátva, amibe helyenként szeretnénk fákat 
telepíteni. Ennek a megtervezése most van folyamatban, hétfőn összejöhetünk, hogy meg 
tudjátok nézni. Az a cél, hogy legyen egy rendezvénytér-piactér kettős funkciójú terület.  
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Farkas Ferenc: Szimpatikus nekem, amit elmondtál. 
Katus Norbert OMSB elnök: Nekem nem, először nekünk kellett volna látni. Ha nem lesz 
jó, akkor megint módosítani fogják? 
Horinka László polgármester: Amikor egy pályázatot be kell adni, akkor nincs lehetőség 
arra, hogy több körben megnézegessük, amikor pedig már az engedélyezési eljárás is zajlik, 
nincs sok mozgásterünk. Mivel „házon belül” vagy, éppen te tudhatsz a legtöbbet a projektről, 
és van rálátásod arra is, hogy esetenként milyen gyorsan kell döntést hozni. Egyébként 
megkerestem, május elején kiküldtem nektek a tervet, tehát nem lehet ismeretlen. 
Balog Mónika: Mit szóljunk mi, akiknek még annyi rálátásunk sincs, mint neked? 
Tóth Krisztina jegyző: A pályázat termelői piacra szólt, nem általános piacra. Le kellett 
tenni valami épületet, hogy legyen valamilyen infrastruktúra, semmiképpen sem a tér 
meghatározó létesítményének készül. A burkolat is csak részleges lett volna, a környező 
területek rendezése során alakulhatott volna ki a piactér végső képe és funkciója. Ez egy 
nagyon egyszerű projektnek indult. Kb. két hete döntött úgy a testület, hogy ez egy 90 milliós 
beruházás lesz, akkor kellett volna ezekbe a dolgokba belemenni. Most már rajta vagyunk egy 
úton. Én ennek ellenére még most is átmeneti megoldásnak gondolom, ami normális 
körülményeket biztosít 10-15 évre, és majd egy átfogó városközponti fejlesztés keretében kap 
végső formát. 
Cseri Péter alpolgármester: Értem Norbit, de a Kriszti által elmondottakat is értem, hogy 
bizonyos ideig lesz ilyen, ha lesz pénzünk, fejleszteni fogjuk. 
Tóth Krisztina jegyző: Várható, hogy megépül a körforgalom, lehet, hogy egyszer más 
funkciót kap, személy szerint én ezért nem is támogattam, hogy a pályázati keretnél több pénz 
legyen ráköltve, de az viszont jó, hogy egy normális teret kapunk. Igazad van, hogy be 
kellene hozni, de a mai kor tempójában nagyon nehéz elcsípni azt az időpontot: a testület 
dönt, hogy egy projektbe belevág, elkezdődik az egyeztetés a tervezővel, amire alig van idő, 
mert a pályázatot be kell adni, de előtte lehetőleg még engedélyeztetni is kell, majd a 
közbeszerzést megindítani stb. Mindehhez havonta vannak testületi ülések, azokkal is össze 
kell hangolni a dolgokat. Kétfajta nézőpont lehet ebben a kérdésben: a testület dönt valaminek 
a megvalósításáról, és a polgármesterre, illetve a Hivatalra bízza a megvalósítást, vagy 
koordinálja az egész projektet. Eddig az első szemlélet uralkodott. Ezt a pályázatot egy-két 
hét alatt dobtuk össze tervestől. Hogyan lett volna idő bármilyen plusz egyeztetésre? 
Cseri Péter alpolgármester: Én azt erősíteném meg bennetek, hogy ez egy átmeneti 
megoldás. Ha át is kell alakítani, az nem egyhamar lesz, és nem olyan jellegű lesz a mostani 
kialakítás, ami akadályozna bármi újat, sőt integrálható lesz. Lesz egy rendezett piacterünk, és 
amikor ideér a Kánaán, akkor majd átalakítjuk. 
Tóth Krisztina jegyző: Én szorgalmaznám a testület mélyebb részvételét a hasonló 
projektekben, főleg a PTÜB-n vetettem már fel nem egyszer, hogy kellenének olyan stratégiai 
dokumentumok, amelyek alapján mi is működhetünk. Tervet kellene készíteni a tágan 
értelmezett településközpont rendezésére, amelyet részletesen végig lehetne beszélni, és ha 
lehetőség van pályázni, elővehető az íróasztalból. Ha ugyanígy kell pályáznunk, ugyanígy 
nem lesz idő megbeszélni, hogy mi menjen be, vagy lemaradunk a pályázatról.  
Horinka László polgármester: Megspóroltuk a kiviteli tervet, abban lehetett volna kikötni, 
hogy milyen színeket és hova akarjuk, azért kifizettünk volna 3 millió forintot, ez még az árat 
is megemelte volna. Folyamatos egyeztetések pedig nem tudom, hogy fértek volna bele a 
határidőkbe. 
Tóth Krisztina jegyző: Egyébként el kell mondanom, hogy ebben az árban minden a 
legalapabb szinten mozog, nincs semmi extra variációs lehetőség. A legegyszerűbb megoldás 
készül mindenből. Mindenesetre a továbbiakban jobban fogunk figyelni a Képviselő-testület 
tájékoztatására.  
Horinka László polgármester: Zárt ülésen folytatjuk az utolsó napirenddel. 
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17. NAPIRENDI PONT 
Önkormányzati elismerések 2014. évi adományozása 
 
/Zárt ülés, melyről külön jegyzőkönyv készült./ 
 
Horinka László polgármester: A nyilvános ülés végén kihirdetem a zárt ülésen hozott 
közérdekű határozatokat: 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

84/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy 
1./ A Szóró Ipari Kereskedelmi Kft. részére a település és a 

helyi intézmények, közösségek több évre visszanyúló, 
rendszeres és nagyvonalú támogatásáért, a Sülysápért 
Emlékérem önkormányzati elismerést adományozza. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

85/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy 
1./ A Tápió-Táj Mezőgazdasági Szolgáltató és Kereskedő Kft. 

részére a település és a helyi intézmények, közösségek több 
évre visszanyúló, rendszeres és nagyvonalú támogatásáért, a 
Sülysápért Emlékérem önkormányzati elismerést 
adományozza. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

86/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy 
1./ Az Ihajla Népzenei Együttes részére a település kulturális 

életének rendszeres szolgálata, valamint évtizedes 
értékteremtő munkájuk elismeréseként a Sülysápért 
Emlékérem önkormányzati elismerést adományozza. 
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2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

87/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy  
1./ Zemen Istvánné Sülysáp, Dózsa György u. 122. szám alatti 

lakos részére a település és közösségei érdekében végzett 
többéves áldozatos önkéntes munkája elismeréséül a 
Sülysápért Díszoklevél önkormányzati elismerést 
adományozza. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

88/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy  
1./ A Sülysápi Helytörténeti és Hagyományőrző Kör részére a 

település történeti, néprajzi és kulturális értékeinek, 
emlékeinek felkutatásában, publikálásában és megőrzésében 
végzett erőfeszítései elismeréséül a Sülysápért Díszoklevél 
önkormányzati elismerést adományozza. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

89/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy  
1./ A Tápiómenti Tömegsport Alapítvány részére a sport és 

mozgás népszerűsítése érdekében végzett tevékenysége, 
valamint a helyi futónap hagyományteremtő 
megszervezésében végzett munkája elismeréséül a 
Sülysápért Díszoklevél önkormányzati elismerést 
adományozza. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 
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Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

90/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy  
1./ A Jómadarak Kórus részre a település közösségi életében 

vállalt rendszeres és áldozatos szolgálata elismeréséül a 
Sülysápért Díszoklevél önkormányzati elismerést 
adományozza. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 

91/2014/Z. (VI. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyben adományozható önkormányzati elismerésekről szóló 
7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján úgy dönt, hogy  
1./ A Sülysápi Amatőrcsillagász Egyesület részére évtizedes 

ismeretterjesztő tevékenysége, valamint a sülysápi Csillagda 
és a Túra a Naprendszerben című tanösvény létrehozásába 
fektetett munkája elismeréséül a Sülysápért Díszoklevél 
önkormányzati elismerést adományozza. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, az elismerés átadásának előkészítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
 
Horinka László polgármester: Mindenkinek köszönöm a munkát, az ülést bezárom.  
 
 

k.m.f. 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

 Balog Mónika Cseri Péter 
 települési képviselő alpolgármester 
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